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HIREK 
Hogyan ünnepeljük a Néphadsereg Napját? 

A Magyar Dolgozók Pá r t -
ja szegedi ' ' 7ága. a Vá-
r c : Tanács és a Ha-af ias 
Népfront Városi Bizottsága 
nagyszabású ünnepséget ren-
dez a Néphadsereg Napja 
tiszteletére. A tanács ezúton 
is felhívja a lakosság figyel-
mét. hogv a házakat az ün-
nep alkalmával, 28—29-én 
és 30-án lobogózzák ki. 

Szeotember 29-én, szom-
baton reggel 9 órakor hely-
őrségi sporttalálkozó lesz a 
Törekvő-pá lyán , labdarúgás-
sal, röplabda- és atlétikai 
versenye kel, valamint lövé-
szettel. Délután 2 órakor az 
üzemekiben, vállalatoknál és 
intézményeknél ünnepi meg-

emlékezést tartanak. Délu-
tán 4 órakor mezei futóver-
seny lesz a vásártéren. Este 
8 órakor pedig ünnepi dísz-
előadást tar tanak a Szegedi 
Nemzeti Színházban. 

Szeptember 30-án, vasár-
nap reggel 9 órakor megko-
szorúzzák a Széchenyi téri 
szovjet hősi emlékműve:. 
Majd 10 órakor ugyanitt 
térzene lesz. Ugyancsak 10 
órakor kezdődnek a Haladás-
stadionban a sportversenyek 
döntői. A Haladás-pályán 
labdarúgó, röplabda, atlé-
tikai kerékpár es repülőmo-
dellező versenyek leszneut. 
Valamennyi rendezvényre 
dí j ta lan a belépés. 

Éljen a szegedi Kossuth 
Mezőgazdasági Ter mel őszövet kezet ! 

Egyesűit a baktói Felszabadulás és az Alko<mány Tsz 

— Dr. Kovács Béla, az Or-
vostudományi Egyetem 
gyógyszertani intézetének do-
cense dr. Reinsteln Nobel-dí-
jas kémikus professzor meg-
hívására Bázelba utazott fél-
éves tanulmányútra . Dr. Bo-
ros Imre, a Szülészeti és Nő-
gyógyászati Klinika ad junk-
tusa Koreába utazott, ahol 
az egyik kórházban egy évet 
fog szakorvosi gyakorlatban 
eltölteni. 

— A Bolyai János matema-
tikai Társula t Szegedi Tago-
zata ma délután 8 órakor a 
Bolyai Intézet tantermében 
(Aradi vér tanúk tere 1. II . 
emelet) előadást rendez. Elő-
adást t a r t : H. Rasiowa (Var-
só): "Uber E-Seatze in den 
klassischen und nichtklassi-
schen elementaren Theorien* 
címmel. 

— »A gyermekkori fertőző 
betegségek* címmel ma este 
7 órai kezdettel dr. Kallós 
Károly gyermekszakorvos 
tar t előadást a Juhász Gyula 
Művelődési Otthonban. 

— Koch Sándor egyetemi 
tanár , a Szegedi Tudomány-
egyetem Természettudomá-
nyi Karának dékán ja befe-
jezte Magyarország ásványai-
ról szóló összefoglaló mono-
gráf iá ját . A monográfia dok-
tori disszertációként készült 
— ismertetésére és v i tá já ra 
október 1-én kerül sor Buda-
pesten. Amennyiben a bizott-
ság a munká t elfogadja, a 
szerző elnyeri a ^földtani tu-
dományok doktora* tudomá-
nyos minősítő fokozatot. 

— Raffael Márta, a Rádió 
közkedvelt énekesnője ala-
k í t j a a -Lil i bárónő* címsze-
repét a mai és a vasárnapi 
előadásiban is a Szegedi Nem-
zeti Színházban. 

— Nagy sikerrel mutatko-
zott be a Rigoletto szerda esti 
előadásén Gilda szerepében 
Ládi Zsuzsa, a Szegedi Nem-
zeti Színház ú j művésznője. 
A zenekart Űj j József vezé-
nyelte. 

A baktól Felszabadulás és 
az Alkotmány Termelőszö-
vetkezet tagsága kedden 
délután közös közgyűlésre 
ült össze a felsővárosi párt 

'szervezet Római körúti szék-
házának nagytermében, fi 
közgyűlés célja volt, hogy o 
két szövetkezet kollektívája 
döntsön néhány fontos kér-
désben, s megoldjanak olyan 
problémákat, melyek mar 
hosszú idő óta akadályozták 
a két tsz — főként az Alkot-
mány Termelőszövetkezet — 
erőteljesebb fejlődését Már 
régebben felvetődött az a 
helyes gondolat, hogy ha két 
szomszédos termelőszövetke-
zet összeházasodna, a két 
különböző termelési lehető 
séggel bíró gazdaság együtt 

egy még arósabb, 

volt Felszabadulás Tsz elnö 
két válasszák. Ezután 12 
tagtársuk m u n k á j á t bíráltak 
a közgyűlés részvevői, vé-
gülis Czirok József, Tóth II 
Istvánné, Gera András 
Krisztin Pál, Szabó József, 
Gazdag János, Nagy András-
né. Széli Sámuel, Pósa Lász-
ló, Mihály Is tvánné és Per -
neki Ferenc elvtársakat vá-
lasztották az igazgatóságba. 

Az igazgatóság után az el-
lenőrző, a fegyelmi és a szo-
ciális bizottságok tagja inak 
megválasztására kerül t sor. 
Czirok Imre, Papp András, 
Bálint András, Simon Jó-
zsefné és Ágoston János 
e lvtársakat bízták meg az 
ellenőrző bizottság teendői 
nek végzésével. A fegyelmi 
és a szociális bizottságok 
tagjaivá Ha jdú Mihály, Mol-

, . „ „ . „ , , , . ..., . ná r Vencel, Molnár András, 
még fejlodoképesebb szövet- C s £ s z á r M á t y á s n é i d ö s S z ű c s lésen sok javaslat 
kezetet a lkothatna. Az Al- J ó z s e f n é > M a k r a j ó z s e f i V i -

da József, Juhász Pál, Bőr-
csök Sándorné és Jáger J á -
nos e lvtársakat választották 
meg. 

Alig hogy megtörtént a ve-
zetőség megválasztása, sor 
kerül t a Kossuth Tsz 

Járási mezőgazdasági 
kiállítást rendeznek 
Kiskundorozsmán 

A borverseny eredményei 
Szombaton délután 2 óra-

kor nyi t ják meg ünnepélyes 
keretek között a járási mező-
gazdasági kiállítást. A kiállí-
tás igen szépnek, rendkívül 
gazdagnak, és tanulságosnak 
ígérkezik. A járási termelő-
szövetkezetek, egyéni gazdák 
legszebb termékeiket, szőlő, 
gyümlöcsf éleiket, boraikat, 
tenyészállataikat mu ta t j ák 
majd be az érdeklődőknek két 
napon keresztül. 

A járási borverseny ered-
ményei is ott lesznek a kiál-
lításon. A borversenybe sok 
egyéni gazda, termelőszövet-
kezet, s állami bortermelő 
gazdaság nevezett be. Szak-
értőkből álló értékelő bizott-
ság hétfőn már el is bírálta a 
versenyre hozott borok mi-
nőségéit, s odaítélték a külön-
böző helyezéseket. A fehér-
borok között az első helyet 
özv. Pataki Jánosné zsombói 
bortermelő nyerte, kifogásta-
lan minőségű 1955-ös terme-
lésű olasz-rizling borával. 
Termésátlaga 23 hektóliter 
volt holdankint. Az ó-borok 
versenyében Bitera Antal 
pusztamérgese gazda, 1954-es 
termésű vegyes bora lett az 
első. Átlagtermése 29 hektó-
liter volt holdanként. A vö-
rösborok első dí já t Nógrádi 
Imre mórahalmi bortermelő 
nyerte. Első dí ja t nyert még 
ó-vörös borával Vecsernyés 
Dezső. Ugyancsak első lett a 
szövetkezetek közül a bordá-
nyi Dús Kalász Tsz ki tűnő 
minőségű rizling borával. 25 
hektós holdankénti átlagával. 
A válla'atok közű] a Csong-
rád-Békés megyei Borfor-
galmi Vállalat pusztamérgesi 
gazdasága nyerte az első he-
lyet jó borával. A vörösborok 
vei-senyében a vállalatok kö-
zül az ásotthalmi célgazdaság 
lett az első. A második he-
lyezést a termelőszövetkeze-
tek közül a zákányszéki Al-
kotmány Tsz nyerte, ugyan-
csak jó minőségű vegyes bo-
rával. A versenyben részt 
vett borokat — amellett, hogy 
léthatók lesznek majd a ki-
állításon — mindenki olcsó 
áron meg is kóstolhatja. 

A kiállítás rendezése javá-
ban tart . Szombaton reggel 8 
órai kezdettel nagyszabású 
szőlő- és gyümö'cstermelési 
ankét lesz a kiállítás sz-'nhe-
lyén, amelyre mindenkit sze-

retettel vá r a rendezőség. Ez 
alkalommal megvi ta t ják a já-
rás szőlő- és gyümölcsterme-
lési problémáit s a legjobb 
termelők adják át tapasztala-
taikat gazdatársaiknak. Az 
ankét után méhészeti szak-
előadás lesz. Fehér Nándor, 
a Magyar Nemzeti Bank já-
rási f iók jának dolgozója, is-
mert méhészeti szakember 
tar t előadást a méhészet 
szakmai és gazdasági problé-
máiról. Ezután kerül sor a 
megnyitó ünnepségre. 

1 kotmány Termelőszövetke-
1 zetnek minden adottsága 

megvan például a konyha-
kert i termeléshez és a gyü-
mölcstermeléshez, ugyanak-
kor alig van lehetősége az 
állattenyésztéshez, a szántó-
földi növénytermeléshez. A 
Felszabadulás Tsz viszont az 
utóbbi években kimagasló 
eredményeket ért el a gabo-
na és a szántóföldi kapásnö-
vények termelésében is, 
ugyanakkor szinte semmit-
sem tudott produkálni a ker-
tészeti termelés, s ál talában 
a bel ter jes gazdálkodásban. 

A két termelőszövetkezet 
tagja i most elérkezettnek 
lát ták az időt, hogy szövet-
kezeteiket egyesítsék, s az 
ú j gazdasági évben már 
együttes erővel dolgozzanak 
szövetkezetük gazdagításán 

Az ünnepi közgyűlést Mol-
nár Vencel elvtárs, a Fel-
szabadulás Tsz tagja nyitot-
ta meg, s u tána Nagy Ist-
ván elvtárs, a Városi Tanács 
mezőgazdasági osztályának 
vezetője beszélt az egyesülés 
jelentőségéről. Beszéde vé-
gén javaslatot tett az á j 
szövetkezet nevére. A tag-
ság több javaslat elhangzása 
utón kitörő lelkesedéssel 
üdvözölte a Kossuth neve7. 
Többen hangosan kiál tot ták: 
él jen a Kossuth Termelőszö-
vetkezet. A közel 300 tagot 
számláló ú j szövetkezeti 
kollektíva a közgyűlés má-
sodik napirendi pont jaként 
hozzálátott 

o z ú í v e z e t ő s é g 

megválasztásához. Mindenki 
örömmel, tapssal üdvözölte a 
jelölőbizottság első javasla-
tát, hogy az ú j Kossuth Ter-
melőszövetkezet elnökének 
Árendás György elvtársat, a 

legelső úi be'épőjének 

taggá való felvételére. A fel-
vételét kérelmező, Bar ta 

Mihály kertész volt, aki, 
mint ismerősei elmondták 
róla, nagy tudású, régi ker 
tészeti szakember. Igen jó-
kor érkezett, szívesen fogad-
ta be magába a kollektíva 

A Kossuth Termelőszövet 
kezet első közgyűlése egé-
szen az esteli órákig el tar-
tott, s mindvégig érdekes, 
rendkívül tanulságos, sokat-
mondó volt ez a tanácsko 
zás. Befejezésül a jövő esz-
tendei termelési te rv javas-
latot Árendás György elv 
társ ter jesztet te a közgyűlé 
elé. 

A tagság igen nagy érdek-
lődést tanúsí tot t a tervjavas-
lat Iránt, s minden bizony-
nyal a tervtárgyaló közgyű 

hangzik 
m a j d el a tervvel kapcsolat-
ban. Végülis megállapodtak 
abban, hogy az idei gazdasá-
gi év teljes befejezéséig még 
külön-külön dolgoznak, kü-
lön végzik a zárszámadást 's, 
csak a jövőre szóló munká -
ka t végzik együtt. A zár-
számadás u tán pedig a gya 
korlatban is tel jesen meg-
történik az egyesülés. 

Folyik 
a l e szere lő linziek 
és t iszthelyettesek 

e lhe lyezése 
A tartalékos tisztek elhe-

lyezésével foglalkozó nizott-
ság munká jában részt vesz 
a Minisztertanács bér- és 
munkaügyi osztálya, az Or-
szágos Tervhivatal munka -
ügyi főosztálya, valamint a 
Munkaerőtar ta lékok Hivata • 
la. A leszerelő tiszthelyette-
sek ügyeit a megyei kiegé-
szítő parancsnokságok inté-
zik. A legénységi á l lomány-
ra vonatkozólag a Munka 
Törvénykönyve rendelkezé-
se irányadó, amely kimond-
ja, hogy a munkaadó köíe-
les ugyanarra a munka te rü-
letre visszavenni a leszerelte-
ket, ahonnan katonai szol-
gálatra bevonultak. 

A Honvédelmi Miniszté-
r ium felvette a kapcsolatot 
több minisztériummal, ame 
lyek intézkedéseket tettek a 
leszerelők elhelyezésére. A 
cél az, hogy a leszerelő tisz-
tek a termelésben helyez-
kedjenek el. A leszerelő* 
zömmel az iparba és a me-
zőgazdaságba kerülnek. 

Az előírt 5000 tisztből, <!) 
letve tiszthelyettesből eddig 
csaknem 2000-t szereltek le, 
akiknek nagy része már el-
helyezkedett. 

Diákok a laktanyában 
A kapuban őrség, az épülelben kollégium — 

Legalább még egy épület kellene — Ki dönt a laktanyák ügyében? 
Nem is olyan régen jelen- két — hajáról ítélve már a le- á t a kollégium körúti részié* 

szereléshez közeledő— hadfi gébe, tanári felügyelet mel* 
sütkérezik az őszi napon, lett. Az épület előtt katona 
míg az ügyeletes tiszt valami őrködik, hiszen a kollégium a. 
hasznosabb tevékenységre laktanya területén van. Hogy 
nem serkenti őket. A többi e z t a szorongatott helyzetet 
épületben a katonák készü-

tet te ki szegedi beszédében 
Apró Antal elvtárs, hogy a 
város több laktanyájá t á tad-
ják polgári célokra. Azóta bi-
zottságok jönnek, bizottságok 
mennek, vizsgálják a lakta-
nyákat és a kollégiumokat, 
az emberek pletykákat hal la-
nak, mert első forrásból nem 
informálják őket, és lassan 
már az a hír ter jedt el, hogy 
nem is történik semmi, min-
den marad a régiben. Ezt a 
hírt megcáfolja egy tény — 
reméljünk csak az első fecs-
ke —, amellyel 

a Peiőfi-lakianya 
udvarán 

ta lá l juk szembe magunkat . 
Az egyik melléképületet — ez 
az épület a Marx térre néz — 
drótkerítés veszi körül, jelez-
ve, hogy félig-meddig már 
független a laktanya többi 
részétől. A drótkerítésen kí-
vül még katonák jámak-keL-
nek, a szomszédos épület előtt 

Korlátozások az autóbusz- és vonatközlekedésben 
A Közlekedés- és Posta-

ügyi Minisztérium, tekintet-
tel az erös őszi forgalomra és 
az üzemanyaghiányra, á tme-
netileg korlátozza a távolsági 
autóbuszközlekedés forgal-
mát és szeptember 30-tól több 
száz vonat közlekedését is 
megszünteti. Az intézkedés 
szükségességéről és okairól 
Bebrits Lajos közlekedés- és 
postaügyi miniszter szerdán 
tájékoztatta a saj tó képvise-
lőit. 

A miniszter először az autó-
közlekedési korlátozásokról 
beszélt. Elmondatta: 

ennek oka elsősorban az. 
hogy nem rendelkeznek 
elegendő üzemanyaggal. 

Ugyancsak nehezíti az autó-
közlekedés helyzetét, hogy a 
rendelkezésre álló üzemanyag 
elosztása sem zavartalan. Igy 
az elmúlt három napban szá-
mos tehergépkocsit és autó-
buszt kellett kivonni a forga-
lomból. 

Külkereskedelmünk most 
már intézkedett az üzem-
anyag beszerzéséről s az autó-
közlekedési korlátozást előre-
láthatólag október elején 
megszüntetjük. 

A miniszter ezután a vas-
úti közlekedés korlátozásáról 
beszélt. Ismertette, hogy ez a 
korlátozás szeptember 30-tól 
előreláthatólag három hétre 
szól. Ennek is több oka van. 

Elsősorban nem áll a MÁV 
rendelkezésére elegendő 
mennyiségű szén és az áru-

1 szállítások mértéke sok-

kal nagyobb, mint azt az 
év elején várták. 

Megemlítette az árvíz súj tot ta 
vidékek építőanyag szállítá-
sát, az üzemek alapanyaggal 
való ellátását s az élelmiszer-
szállítást. A vasútnak vala-
mennyi á ru t időben el kell 
szállítani, mert a késlekedés 
felmérhetetlen károkat okoz-
hat az üzemek munkájában , 
a lakosság élelmiszerellátásá-
ban. 

— Így természetesen nem 
a teher-, hanem a személy-
szállításnál kerül sor á tme-
netileg forgalomkorlátozásra. 

Ez azt jelenti, hogy mint-
egy 600 személyvonat köz-
lekedését szüntetik meg. 

Egy-egy fővonalon az eddigi-
ektől eltérően egy pár sze-
mélyvonat és egy pár gyors-
motorvonat közlekedik majd . 
A mellékvonalakon szintén 
csökkentik a szerelvények 
számát. Az intézkedés a mo-
toros- és a villamosvonalak, 
valamint a munkásvonatok 
közlekedését nem érinti. A 
munkásvonatokat egyébként 
ez idő alatt jól fűthető sze-
mélykocsikból állí t ják össze. 

A nem munkásvcmat'al u'.a-
zók köz'ekedését nem tud ják 
zavartalanul lebonyolítani. 
Ezért — mivel a lehetőségek 
korlátozottak — a lakosság 
megértése szükséges ahhoz, 
hogy az átmeneti nehézsége-
ket a vasút minden zökkenő 
nélkül áthidalhassa. 

Kér jük a lakostá-rot, hogy 
az utazásokat lehetőleg ha-

lasszák el a r ra az időre, 
amikor a MAV ismét teljes 
kapacitással dolgozhat. 

Csak rgen sürgős és fontos 
esetekben vegyék igénybe a 
vasutat . 

A miniszter még több in-
tézkedésről szólt, amelyek a 
korlátozott forgalom zavarta-
lan lebonyolítására vonat-
koznak és felelt a sa j tó kép-
viselőinek kérdéseire. 

Többek között e 'mondotta, 
hogy a távolsági gyors-motor-
vonatokat csak vonathaszná-
lati jeggyel lehet igénybe 
venni és ezekhez a vonatok-
hoz csak annyi jegyet adnak 
ki, amennyi a férőhelyek szá-
ma. A személyvonatoknál 
szintén korlátozzák a jegvki- j kezdeni' 
adást. Átmenetileg megsziin- 1 

tetik az IBUSZ-nál az elővé-
teli jegyek e 'adását . A kor-
látozás a nemzetközi gyors-
vonatok közlekedését nem 
érinti. 

A különvonatok számát 
azonban csökkentik és szep-
tember 30-tól megszünte-
tik az IBUSZ hétvégi vo-
natok közlekedését. 

Továbbra is gondoskodnak a 
postaforga'om zavartalan le-
bonyolításáról. A postai kül-
deményeket nem személyvo-
natokkal, hanem gyosteher-
vonatekka ' továbbítják. Meg-
változtatják ezek m e - e ' r e n d . 
jét, hogy az újságszállításba 
se legyen fennakadás. A kor-
látozás ideje alatt a vasúti 
szabadjegyek nem érvénye-
sek, 

lödnek a Néphadsereg Nap-
jára, de itt a kerítésen belül 
egy lelket se látunk. Belé-
pünk, a hátsó aj tón, a pince-
lejáró mellett a sarokban a 
közelmúlt nagytakarí tás nyo-
mai láthatók, fentebb a föld-
szinti folyosón különféle, vá-
logatott módon össze nem 
Illő szekrények sorakoznak. 
A szekrényeken utazókosarak, 
kisebb-nagyobb bőröndök és 
ládák, a szobákban az égvilá-
gon semmi. Végül az első 
emeleten — ahol az egyik te-
remből a tanításra utaló mor-
moló zaj szűrődik ki — egy 
nyitott a j tón át észreveszünk 
egy takarí tó asszonyt. Tőle 
hall juk az első híreket : ezt 
az épületet megszállta 

a Vasúlforgalmi 
Technikum. 

A bővebb felvilágosítást má r 
egy tanár adja, aki hirtelen 
betoppan a szobába. Miután 
megkapták az engedélyt, 
szombaton költözött be a 
technikum öt első osztálya és 
a diák-szálló. Könnyű volt 
• elfoglalni* az ú j otthont, 
mer t katonáink nem nagyon 
ellenkeztek. Sőt, ők maguk s 
segítettek a költözködésben, 
néhány termet ők rendeztek 
be a diákoknak. Most itt he-
lyezték el a technikum első-
osztályos tantermeit, vala-
mint a lány és a f iú diák-
szállót. A lányok a második 
emeleten vannak, a f iúk a 
földszinten és az elsőn. Ez 
egyelőre az ideiglenes meg-
oldás, hiszen az elsőosztályo-
sokkal így is csak hatalmas 
késéssel, hétfőn lehetett meg-

a a tanévet hely-
hiány miatt . Rettenetes nagy 
ebben az épületben is a zsú-
foltság: az öt osztályban 250 
fő tanul, a kollégiumban pe-
dig 340 diák — fiú és lány — 
lakik. Egy-egy szobában, ahol 
eddig legfeljebb 15—20 kato-
nát helyeztek el. most 40 
emeletes ágy szorong A fo-
lyosókon szedett-vedett szek-
rényekben helyezik el a Gye-
rekek a ho'miiaikat — még-
hozzá egy fél szekrényben 
három diák! Nyilvánvaló ez 
is csak ideiglenes helyzet le-
het. Nem beszélve arról, hogy 
kijárni csak a laktanya ud-
varon keresztül lehet a kol-
légiumból. meg az isko'ából, 
tehát a gyerekek a nap nagy 
részét bent az épületben töl-
tik. Re-ge ' :zni eké-Mn' és 

i vacsorázni együtt vonulnak 

megváltoztassák, szeretnék, 

ha mihamarabb 
intézkednének 
az .illetékesek' 

a laktanya többi épületének 
az ügyében. Egyúttal a r r a 
spekulálnak, hogy még lega-
lább egy épü'etet kapnak a 
laktanyából és megkapják a 
konyhai részt ls. Akkor nem 
kényelmesen ugyan, de a leg-
főbb egészségügyi és nevelési 
követelményeknek megfele-
lően helyezhetnék el d iák ja i -
kat, külön épületben a f iúka t 
és külön a lányokat. 

A napokban egy bizottság 
felülvizsgálta a Vasútforgal-
mi Technikum elhelyezését 
egészségügyi és nevelésügyi 
szempontból, ugyanakkor 
megvizsgálták a Petőfi- lak-
tanyában elhelyezett első-
osztályosokat is. A bizottság 
megállapítása szerint —< 
amint a technikum vezetői-
vel közölték — az iskola 
mostani elhelyezése nem 
megfelelő, a 800 tanuló r é -
szére mindössze 80 férőhelyes 
ebédlő van és a hely egyéb-
ként is szűk. A vizsgálattal 
egy időben az iskola igazga-
tósága javasolta, hogy a tech-
nikumot teljes egészében he-
lyezzék a Petöf'.-laktanya 
Boross József utca fe'ő'.i r é -
szébe. a I l -es és III-as épü-
lettömbökbe. Ugyanekkor 
fe la jánlanák más célokr a az 
Indóház téri MÁV épületet 
(a volt Sárkány-szállót) és a 
Londoni körúti háromemele-
tes iskolát. A MAV szegedi 
igazgatósága oktatási osztá-
lyának vezetője. Gyenge Kál-
mán elvtárs a napokban Bu-
dapestre utazott, hogy a z is-
kola elhelyezésérőd tárgyalá-
sokat folytasson. 

Kin múlik, melyik szerven, 
hogy a másik 'aktanya-épü-
letet is megkapja a techni-
kum? 

Ki dönt a laktanyák ügyé-' 
ben? Ezt igazán nem lehet 
tudni. Mikor ők az épületei 
kérték, fűhöz-fához fordul 
tak, a Honvédelmi Miniszté-
riumból egy ízben ki is „tes-
sékelték" őket, végül a Mi-
nisztertanács döntött. Jó len-
ne, ha hamarosan és kevésbé 
titokzatosan intézkednének a 
többi laktanya-épületet ille-
tően ls. 

n . r . 


